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Místo jednání: Adršpach Datum: 26.-27.8. 2011
Zapsala: Valentová Po adové íslo: 23
Distribu ní list: Hrubý, Bloudek, Resch, ermák, esenek, Uherka, Wolf, Vévoda, sekretariát
Seznam ú astník :
VV – Bloudek, Resch, ermák, esenek, Uherka, Wolf; omluven Hrubý
RK - Vévoda
Sekretariát – Valentová
Hosté: p edseda James I. Koller, p edseda OVK Labské pískovce J. Pleticha a OVK Broumovsko
J. Škop.

ílohy:
íští jednání: pravd podobn  8.10. 2011, Blatiny (bude up esn no)

. Popis Vlastník Termín
Kontrola pln ní úkol
VV konstatoval, že úkoly uložené na p edchozím jednání VV byly
zcela nebo áste  spln ny. Dokon it je t eba rozsáhlejší úkoly
koncep ního charakteru, na které nebyl dostatek asu. Jedná se o
koncepci práce s mládeží, zásady p ístupu HS k OP, úpravu
dokument HS, návrh podpory oddíl  do nichž vstupují noví
lenové, návrh mezinárodního lezeckého kempu na eských

pískovcových skalách a koncepci nesout žního sportovního lezení.

Uherka, Wolf,
Resch,
Bloudek,

esenek

viz p edchozí
zápisy

1. Problém boulderingu v pískovcových oblastech
Jednání VV se zú astnili p edsedové OVK Labské pískovce a OVK
Broumovsko, kte í upozornili na problém boulderingu, který se
dostává do kolize s podmínkami lezení stanovenými orgány OP.
VV se shodl, že bouldering je sou ástí horolezectví, pat í pod HS a
je t eba ho ešit i ve vztahu k orgán m OP stejn  jako lezení
s lanem. Je však nutné, aby se boulderisté zapojili do innosti HS,
zejména CVK, OVK, aby HS mohl ú inn  hájit i jejich zájmy. Pro
ešení této záležitosti v etn  úpravy pravidel bude vytvo ena

pracovní skupina na úrovni CVK. Zajistí V. Wolf, p edložení návrhu
ešení do konce roku 2011.

Wolf do konce roku
2011

2. Podání J. Malíka – dotazy k pravidl m pískovcového lezení
v souvislosti se zrušením prvovýstupu Hla ák
VV obdržel dotazy J. Malíka týkající se pravidel pískovcového lezení
v souvislosti s postojem OVK Broumovsko k prvovýstupu
v Teplických st nách. VV konstatoval, že pokud prvovýstupce
nesouhlasí s rozhodnutím OVK, m že se odvolat k CVK, a z tohoto

vodu bylo podání J. Malíka postoupeno k reakci CVK. CVK
ipraví odpov  nejpozd ji do 25.9. s tím že lh ta pro odstran ní

fixního jišt ní stanovená OVK, pokud bude potvrzena, se po ítá od
data rozhodnutí CVK.

Wolf 25.9.2011

3. Výb rové ízení na kombinované lenství HS – OEAV
VV posoudil p edložené nabídky na kombinované lenství a na
základ  hlasování rozhodl, že smlouva o kombinovaném lenství
bude uzav ena se spole ností Alpy. Pro spole nost Alpy hlasovali 4
lenové VV, jeden se zdržel hlasování, jeden hlasoval pro druhou

nabídku. B. Valentová bude o výsledku informovat ú astníky
výb rového ízení a do 5.9. zajistí uzav ení smlouvy se spole ností
Alpy.

Valentová do 5.9. 2011
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4. Koncepce sportovního nesout žního lezení
Úkol trvá, p edložení návrhu koncepce zajistí Z. esenek, který pro
vypracování koncepce vytvo í pracovní komisi (viz bod . 20).

esenek do konce roku
2011

5. Koncepce práce s mládeží
Úkol trvá, J. Uherka p edloží na p íští jednání dopracovanou
koncepci, která bude zahrnovat také problematiku sout žního lezení
mládeže.

Uherka Do p íštího
jednání VV

6. Návrh projektu mládežnických oddíl  a další otázky spojené s
lenstvím v HS

VV konstatoval, že projekt podpory mládežnických oddíl  je nutno
spojit s ešením dalších záležitostí týkajících se lenství v HS a
proto rozhodl o vytvo ení pracovní skupiny, která p ipraví pot ebné
návrhy. Pracovní skupina – J. Bloudek, P. Resch, B. Valentová.

Bloudek
Resch
Valentová

do konce íjna
2011

7. Zásady p ístupu HS k ochran  p írody
Úkol trvá, návrhy p ipraví V. Wolf, B. Valentová do konce roku.

Wolf
Valentová

do konce roku
2011

8. Revize pravidel lezení
Úkol trvá, je t eba ešit v souvislosti s problematikou boulderingu.
Návrhy p edloží V. Wolf po jednání CVK.

Wolf do konce roku
2011

9. Pojišt ní instruktor  – odpov dnost za škodu
J. Uherka informoval o stanovisku Metodické komise zachovat
pojišt ní odpov dnosti za škodu pro instruktory, s tím, že na
financování pojišt ní by se instrukto i m li podílet. Podmínky
pojišt ní v p ípad  zm ny po tu pojišt ných instruktor  zjistí do

íštího jednání VV Z. Vévoda.

Vévoda íští jednání
VV

10. Vstup SHP do UIAA
VV posoudil zám r eského spolku horských pr vodc  vstoupit do
UIAA a rozhodl, že ve vyjád ení k této žádosti, o které požádalo
UIAA, uvede, že HS nepovažuje lenství dalšího samostatného
subjektu v UIAA za p ínosné. B. Valentová odešle stanovisko HS
sekretariátu UIAA a bude o n m informovat SHP.

Valentová do 1.9. 2011

11. Nabídka UIAA na slevy na ubytování na chatách v Alpách a
dalších evropských horách
VV posoudil nabídku UIAA, na základ  které se mohou lenské
asociace UIAA zapojit do systému slev na chatách v Alpách a
dalších horách v Evrop , které jsou nyní dostupné pouze pro leny
asociací, které tyto chaty vlastní. VV vyhodnotil ob  možnosti
zapojení se do systému slev (ro ní známka pro lena v hodnot  40
Euro na osobu, nebo ro ní poplatek za všechny dosp lé leny HS
ve výši 9,5 Euro na osobu) jako finan  nákladné, s p edpokladem
malého využití vzhledem k rozší enému lenství len HS v OEAV
(v etn  kombinovaného lenství HS-OEAV) a rozhodl, že nabídku
nevyužije. Informaci do UIAA zašle B. Valentová.

Valentová ihned

12. edseda komise tradi ního skialpinismu
VV vzal na v domí odstoupení Robina Bauma z pozice p edsedy
komise tradi ního skialpinismu a pod koval mu za práci pro HS.

edsedou komise byl od 1.9. 2011 jednomysln  jmenován Jan
Pala, kterého navrhl jako svého nástupce dosavadní p edseda
R. Baum. Organiza ní záležitostí spojené se zm nou p edsedy
zajistí sekretariát.

sekretariát ihned
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13. Partnerství s Banff Mountain Film Festival
VV jednomysln  schválil navržené partnerství s filmovým festivalem
Banff v roce 2011, za p edpokladu, že pln ní ze strany HS bude
zahrnovat zve ejn ní propaga ního lánku na webu HS a rozeslání
pozvánky na festival p edsed m oddíl , a po adatel festivalu
nabídne len m HS slevu na vstupném pro leny HS. B.
Valentová projedná s po adatelem podmínky partnerství a v p ípad
shody p ipraví návrh smlouvy.

Valentová do 9.9. 2011

14. Výzva Slovinské horolezecké asociace k založení Evropské
horolezecké asociace v rámci UIAA
VV projednal výzvu Slovinské horolezecké asociace k založení
Evropské horolezecké federace, která byla p ipravena v návaznosti
na návrh formulovaný na plenárním zasedání UIAA v roce 2011.
Výkonný výbor (5 hlas  pro, 1 se zdržel) se shodl, že založení
evropské federace v rámci UIAA (za p edpokladu, že by nevzrostly
lenské poplatky a administrativa) by bylo pro HS p ínosné, nebo

evropská federace by mohla být platformou pro ešení záležitostí,
které se HS dotýkají. Odpov  Slovinské horolezecké asociaci a
ostatním evropským horolezeckým svaz m vyjad ující podporu
uvedeného zám ru p ipraví do konce zá í B. Valentová a
Z. esenek.

Valentová
esenek

do 30.9. 2011

15. Dotaz L. Hrozy k úhrad  náklad  na ú ast v mezinárodních
závodech v drytoolingu v závodní sezón  2011/ 2012
VV konstatoval, že záležitost pat í do kompetence subkomise
drytoolingu a proto bude L.Hrozovi p edána odpov  p edsedy této
subkomise R. Lienertha, s upozorn ním, že definitivní rozpo et
schválí VH 2012. VV sou asn  konstatoval, že tvrzení L. Hrozy
týkající se proplácení náklad  za letní disciplíny v roce 2011, které
bylo uvedeno jako argument, se nezakládá na pravd . P edání
odpov di R. Lienertha zajistí B. Valentová.

Valentová ihned

16. Návrh na rozší ení využití Symbolického h bitova horolezc  na
Hrubé skále
VV posoudil nám t na rozší ení využití hruboskalského
symbolického h bitova tak, aby zde mohly být umíst ny pam tní
desky významných horolezc , kte í nezahynuli ve skalách nebo v
horách, a dosp l k názoru, že toto rozší ení není mj. i vzhledem ke
kapacit  h bitova reálné a proto nebude o rozší ení h bitova usilovat.

- -

17. Metodický seminá  pro lezeckou ve ejnost
VV vzal na v domí informaci J. Uherky o p íprav  metodického
seminá e pro lezeckou ve ejnost, který je naplánován na 7.-8.10. na
Blatiny. P íprava seminá e probíhá, za akci je zodpov dný J. Uherka
s Metodickou komisí a Komisí pro média a marketing.

Uherka
Vogel
Resch

úkol trvá

18. Setkání s p edsedou SHS James I. Kollerem
ásti jednání se zú astnil p edseda SHS James Igor Koller, který

informoval zejména o probíhající rekonstrukci Chaty pod Rysy, která
se potýká s nedostatkem financí, a o Tradi ním horolezeckém týdnu
James, který se uskute nil v polovin  srpna a byl spojen s oslavou
90. výro í založení Jamesu.

- -

19. Žádosti o registraci nových oddíl
VV jednomysln  schválil registraci dvou základních organiza ních
složek – horolezeckých oddíl  – HO Rychleby a HO Lokni.
Administrativní záležitosti spojené s registrací zajistí sekretariát.

sekretariát do 9.9. 2011



Zápis z jednání Výkonného výboru
eského horolezeckého svazu

4

20. ešení situace v subkomisi skalního lezení
VV posoudil návrh rozpo tu subkomise sportovního lezení na
skalách p edložený p edsedou subkomise J. Šeflem. Vzhledem
k neuspokojivé innosti komise a nespln ní stanovených úkol  VV
rozhodl, že erpání navrženého rozpo tu bude umožn no pouze do
výše 20 %. Toto rozhodnutí se opírá o p edem avizované a na VH
prezentované podmín né erpání rozpo tu této komise. J. Šefla
bude o rozhodnutí informovat J. Bloudek.
VV se shodl, že innost komise sportovního lezení  a dalších
sportovních nesout žních komisí je nutno ešit koncep .
Z. esenek vytvo í pracovní skupinu a do konce roku p edloží první
návrhy ešení.

esenek do konce roku
2011

21. erpání rozpo tu HS
VV vzal na v domí informaci J. Bloudka o erpání rozpo tu a stavu

íjm HS. erpání rozpo tu je v souladu s p edpoklady, pozitivní
je výb r lenských p ísp vk , který již p ekro il plánovanou ástku, a
objem p íjm  od partner HS.

- -

22. Vyhodnocení sout že Výstup roku
VV vzal na v domí informaci B. Valentové o organizaci a pr hu
sout že Výstup roku 2011, jejíž výsledky byly vyhlášeny 28.8. na
MHFF v Teplicích nad Metují.

- -

23. Informace o propagaci MS ve sportovním lezení v Arcu
VV vzal na v domí informaci o propagaci MS ve sportovním lezení
v médiích. Vzhledem ke komplikacím s TV p enosy, které nastaly v

sledku pozdního poskytnutí informací ze strany organizátora MS,
uložil VV B. Valentové a Z. esenkovi p ipravit dopis sekretariátu
IFSC, ve kterém bude upozorn no na vzniklé problémy.

Valentová
esenek

do 16.9.

24. Informace o p íprav  lezeckého parku v Alkazaru
VV vzal na v domí informaci P. Resche o p íprav  lezeckého parku
v Alkazaru, kde se nyní eká na stanovisko MÚ Beroun.

Resch úkol trvá

25. Metodická p íru ka pro mládež a nová ky
VV vzal na v domí informaci J. Uherky o p íprav  metodické

íru ky pro mládež a pro nová ky vstupující do HS. P edložení
návrhu viz p edchozí zápis VV.

Uherka do konce íjna

Schválil: J. Bloudek


